
Dato 22.november 2023

Tidspunkt 18.00 - 21.00

Sted Personalerummet på Parkvejens skole

Afbud Jan Løth (udgået), Anne Louise Kronborg, Michael Winther og elevrepræsentanterne..

Deltagere Elevrådsmedlemmer: Anton 6.b (elevrådsformand), Ahmed 5.b (næstformand). Begge deltager den første ½ time.

Forældrevalgte: Tina Frøslee Lorentzen (næstformand), Mads-Ole Bak (formand), Marie Therkildsen, Sabine Mikkelsen, Stine
Sørensen, Kristina Pedersen,

Ansatte: Maria Gaston og Meike Diederichsen

Øvrige deltagere: Pt er posten ikke besat

Ledelse: Kasper Beck og Flemming Smith

Mødeleder/ordstyrer Mads-Ole Bak

Referent Flemming Smith

Snack/Kaffe/the/vand Stine og Sabine

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning



Pkt. Karak-
ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 18.00 Alle Velkommen, siden sidst og spisning Michael ønsker at træde ud af bestyrelsen.
Mads-Ole undersøger muligheden for at finde en suppleant.

1.1 O 18.05 Kasper Ny skoleleder på PS.
● Kort præsentation.
● Overvejelser om at arbejde i ledelse

med skolebestyrelsen.

Kort præsentation.
Overvejelser.

2 O 18.30 Elevråd
Flemming
Mads-Ole

Information fra:
Elevråd

Parkvejens skole

Odder Ungdomsskole

Elevråd
- Elevrådet deltog ikke til mødet. Æbleskivesalg den 1.12.23.
- Møde i OFE i uge 46.

Parkvejens Skole
- Minisamfund afviklet i uge 46. Stor succes. Forberedelse,

planlægning og afvikling har optaget megen tid blandt ansatte
og elever.

- TV2 Østjylland henvendelse vedr. Ipads anvendelse i
undervisningen.
https://ugeavisen.dk/odderavis/klara-vil-have-mindre-skaermtid-
i-undervisningen-vi-er-blevet-for-gode-til-at-bruge-ipad-en

- Ungeprofilundersøgelsen er sat i gang.

Ungdomsskolen
- Hold afvikles, og klubben kører fornuftigt. Vi er som ledelse i

gang med at undersøge hvordan vi kan forstærke området.
- Åben Hal fortsat en stor succes.
- Spektrum Park projekt nedlægges, da et lignende er i gang ved

Rådhuset.
- Trænerakademiet er sat i gang. Samarbejde med

idrætsforeningerne - indsats ift. “Fælles om Ungelivet”.
- Fritidsjobsindsats på trapperne, i samarbejde med Børn, Unge

og Forældre (BUF), - indsats ift. “Fælles om Ungelivet”.

https://ugeavisen.dk/odderavis/klara-vil-have-mindre-skaermtid-i-undervisningen-vi-er-blevet-for-gode-til-at-bruge-ipad-en
https://ugeavisen.dk/odderavis/klara-vil-have-mindre-skaermtid-i-undervisningen-vi-er-blevet-for-gode-til-at-bruge-ipad-en


Nyt fra formand/næstformand, herunder
høringssvar.

Nyt fra formand og næstformand
- Der er et ønske om et forum mellem de samlede

skolebestyrelser og Udvalget for Børn og Skole.
- Høringssvar er afsendt.
- Til Minisamfund var der mange forbi skolebestyrelsens bod - 23

afgav mails.

3 O 18.40 Flemming Økonomi

Status for 2023 for
- Parkvejens skole
- Ungdomsskolen

PS
Budgetopfølgning pr. oktober.

- Forventet balance

USK
Budgetopfølgning pr. oktober.

- tallene er pt. ikke klar.

4 O 18.45 Alle Tilbageblik på Minisamfund
- Pros and cons
- refleksioner og tanker

Skolebestyrelsens bemærkninger

- Positive tilbagemeldinger fra mange medlemmer. Såvel
forældre fra almen og fra special.

- En overvejelse over hvordan vi skaber bedre rammer for en
mindre gruppe elever, hvor indholdet ikke er optimalt. Kunne
man tænke i praktik for nogle elever?

- Minisamfundsstyregruppen har været samlet og evalueret.
- Projektet vil blive evalueret blandt de ansatte

5 D 19.15 Kasper Se punkt 1.1 Se punkt 1.1

6 D og B 19.45 Hele SKB Gennemgang af oversigt over opgaver i
skolebestyrelse og ledelse (bilag)
- en gruppe har været samlet og fremlægger

Aftale
Rydde op på hjemmesiden hvad angår principper
Lave de principper som vi mangler
Revidere de principper der er udarbejdet

7 D, B 20.45 Alle Hvad skal kommunikeres ud og hvem gør
dette?

Mads-Ole skriver en tekst, som placeres på Aula, vedr. Minisamfund
og deltagelse.

8 D, O 20.50 Alle Blandede emner ● Julefrokost i bestyrelsen
○ Ny dato den 18.12.23. Ordinært møde kl. 17-19, frokost

kl. 19-21.00



● Skolebestyrelsesmødet - 3 timer.
○ Alle mødes ligger mellem 18-20. Forældregruppen

fortsætter mødet indtil kl. 21.
● Princip for håndtering af voldsomme hændelser udgår, da

oplæg endnu ikke er klar.

Bestilling fra skolebestyrelsen
- Der ønskes et overblik over hvor mange elever der tager

afgangsprøve i dansk, matematik og engelsk i E-team,
Ungdomsskolens heltidsundervisning.

- Der ønskes indsigt i hvilke kriterier der indgår, når en elev
ønsker/får tilbudt en plads i E-team, Ungdomsskolens
heltidsundervisning.

9 D, B 20.55 Alle Evt. Intet at bemærke.

Bilag: Red. udgave af oversigt.

Ref.

Flemming Smith
PS


